
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 29. november 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål H
Ministeren bedes redegøre for, hvordan ministeren vil sikre, at det stærke
brand ”Lurpak” kan bevare sin styrke og integritet som et dansk kvalitetspro-
dukt i fremtiden, og efter en eventuel overdragelse til Arla og deraf følgende
mulighed for, at ”Lurpak” produkter produceres andre steder end i Danmark i
en ringere kvalitet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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